
               ROMÂNIA 

         JUDEȚUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI BOGDANA 

 

PROCES  VERBAL 

 Încheiat astăzi, 26.02.2025  în ședința ordinară a Consiliului Local Bogdana, ce are loc 

în incinta Primăriei Bogdana. 

D-na secretar general face prezența: participă 9 consilieri locali din totalul de 9 si 1 delegat 

satesc.  

Sunt întrunite astfel prevederile art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a), alin. (5), 

art. 137, alin. (1) și art. 196, alin. (1), lit. a) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ.   

Ședința a fost convocată de d-l primar Barbu Vasilică pe baza convocării scrise și a 

dispoziției nr.37 din data de 20.02.2025, conform art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a) 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

            În convocare au fost specificate data, ora, locul desfășurării, precum și ordinea de zi 

propusă a se discuta, conform prevederilor legale. 

            Lucrările ședinței sunt publice.        

Domnul președinte de ședință Aurel Ifrim preia conducerea lucrărilor ședinței. 

Intreabă dacă sunt obiecțiuni la procesul verbal al ședinței din 28 ianuarie 2025, și pentru că 

nu sunt, îl supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 9.                     

Se dă cuvântul d-nei secretar general pentru a prezenta ordinea de zi, care este 

următoarea: 

    1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de acțiuni comunitare pentru anul 

2025. 

     2.Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului anual de acțiune / lucrări de interes local 

pentru beneficiarii de venit minim de incluziune în anul 2025. 

     3.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 

administrate și finanțate din bugetul comunei Bogdana, județul Vaslui pentru anul 2025. 

      Se supune spre aprobare ordinea de zi, care se votează cu 9 voturi pentru din 9 consilieri 

prezenţi faţă de 9 consilieri în funcţie.  

      Domnul preşedinte de şedinţă  Aurel Ifrim  propune trecerea la punctul nr.1 al ordinii de zi 

aprobate şi anume: 

La  punctul 1 al ordinii de zi, d-l Popa Mihai prezintă Raportul comisiei de specialitate 

,iar doamna secretar prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea Programului de acțiuni 

comunitare pentru anul 2025. 

D-na secretar general  : prezintă Programul de actiuni comunitare pentru anul 2025. 

Nefiind discutii Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                                                        împotrivă - 0 

                                                                                        abțineri – 0 

La  punctul 2 al ordinii de zi, d-l Popa Mihai prezintă Raportul comisiei de specialitate,iar  

doamna secretar general prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului anual de 

acțiune / lucrări de interes local pentru beneficiarii de venit minim de incluziune în anul 2025. 

D-na secretar general  : prezintă Planul anual de acțiune / lucrări de interes local pentru 

beneficiarii de venit minim de incluziune în anul 2025. 

-in acest plan se regasesc actiunile și masurile intreprinse pe diferite luni ale anului,  pentru 

lucrarile desfasurate de catre beneficiarii VMI. 

Intervine  d-l Popa Mihai: să fie supravegheați cei care efectueaza orele , beneficiari ai 

ajutorului  social, să nu fie lăsati singuri . Sa nu faca curatenie doar in centrul comunei , sa se 



mearga pe fiecare ulita  si sa se verifice . Eu as propune sa li se dea cu norma , efectuarea 

orelor , fiecare cat are de facut , apoi verificati. Dar acum depinde si de forta de muncă. 

Intervine d-l viceprimar: cei care au ajutor social si au de efectuat un numar de ore sunt 

convocati la  diferite munci in zilele de luni și vineri , insă cei care au de efectuat mai multe 

ore vin si in cursul saptămanii. Cat despre supraveghere , să stititi că eu ma duc personal cu ei 

, nu raman singuri la muncă. 

Intervine d-l Popa Mihai: trebuiesc curatate podetele , deoarece nu s-au curatat niciodată( 

inainte de tub si după tub), tuburile sunt puse sub nivel. 

Intervine d-l Cioară Neculai: atentie la efectuarea orelor in familie , deoarece unii au ajutor 

social și le efectueaza orele alte persoane.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

La  punctul 3 al ordinii de zi, d-l Popa Mihai prezintă raportul comisiei de specialitate ,iar 

doamna secretar  general prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului anual de 

acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul comunei Bogdana, 

județul Vaslui pentru anul 2025. 

D-na secretar general  : prezintă Planul anual de acțiune privind serviciile sociale administrate 

și finanțate din bugetul comunei Bogdana, județul Vaslui pentru anul 2025. 

In anul 2024 am avut :-  154 de cereri pentru ajutor social,  

- 4500lei s-au folosit la plata unor ajutoare de inmormantare si ajutoare de urgentă,  

- un număr de 243 dosare au fost finalizate pentru  ajutorul de incalzire la locuinte cu lemne;  

-30 persoane cu handicap grav  au beneficiat  de drepturile prevazute de lege. 

-au fost 11 beneficiari pentru tichetul social, 

-7 copii au beneficiat de lapte praf gratuit asigurat de catre DSP Vaslui, livrat prin d-na as. 

medical comunitar; 

- trusou nou nascuti au fost 9 beneficiari , card social in valoare de 2000lei; 

-5 persoane au prestat muncă in folosul comunitatii neremunerată. 

D-l Savu Daniel : este o mare problemă cu scaderea natalitatii , cred ca fiecare comuna se 

confrunta cu aceasta situatie. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

Discuții: D-l Ifrim Aurel , să știti că nu s-a schimbat situatia la fam. Zaharia, in satul Fantana 

Blanarului , acum are 2 masini parcate , una care este stricata si una care se deplaseaza cu ea, 

balastrul este tot acolo.  

 D-l viceprimar : noi am fost la el si l-am atentionat, masinile sunt parcate pe domeniul public. 

D-na Pletoianu Florina : sa stiti ca nu isi ia balastru pentru ca la primavara vrea sa isi 

modernizeze  gardul. 

 D-l Cioara Neculai: sa-i faca de la primarie o adresa cu termen de 2 saptamani sa-si ridice 

masinile de pe domeniul public. 

D-l Mereuță Ioan: nu s-a facut receptia  si a trecut perioada de garantie la drumul din Fântâna 

Blănarului. 

D-L Chescu Vasile : la orice comisie  trebuie sa fie si un reprezentant din primărie , nu? să 

mearga pe teren . Cand vor vrea banii pe garantie sa nu li se dea.  

Nefiind alte discuții, s-a încheiat  prezentul proces - verbal. 

 PRESEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                                     ÎNTOCMIT,                             

             

         Consilier,          SECRETAR GENERAL 

      Aurel Ifrim              Anca-Diana Ciofu 


